
KOMISJA  BUDZETOWA

I ROZWOJU  GOSPODARCZEGO
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PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA

KOMISJI  BUDŻETOWEJI  ROZWOJU  GOSPODARCZEGO

RADY POWIATU NOWOTplQ YSK!!:GO
z dnia  25 czerwca  2024  r.

Ad.  1.  Otwarcie  Komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Adam  janelt  otworzył

posiedzenie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  które  odbyło  się w dniu  25 czerwca

2024  r. i powitał  członków  Komisji,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  Sekretarza  Powiatu  -

Ewę Bąbelek  oraz  pracownika  Biura  Obsługi  Rady  i Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poinformował,  że radni

otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami  na tablety  i poprosił  członków

Komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  6 członków  Komisji  i stwierdził

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1 do protokołu.

Nieobecny  wicestarosta  Jakub  Skrzypczak  (wicestarosta  o godzinie  12.14  dołączył  do

obrad  Komisji).

Ad.  2. Analiza  raportu  o stanie  Powiatu  za rok  2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy do raportu  o stanie  Powiatu  za 2023  rok są pytania  lub

uwagi?

Sekretarz  Powiatu  poinformowała,  że raport  zostanie  przedstawiony  na IV sesji przez

wicestarostę  w formie  prezentacji  multimedialnej.  Sekretarz  dodała,  że na stronie  9 raportu  w

służbach,  inspekcjach  i strażach  funkcjonujących  na terenie  powiatu  nie został  ujęty  Powiatowy

Inspektorat  Weterynarii,  w związku  z tym  zostanie  sporządzona  errata  do raportu  o stanie

Powiatu  za rok  2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jeszcze  jakieś  pytania  lub  uwagi?

Nikt  się nie  zgłosił.

1



Ad.  3. Ocena  wykonania  budżetu  Powiatu  za 2023  rok.

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  informację  o przebiegu  wykonania  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  za 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedstawionej  informacji  są  pytania?

Pytań  nie było.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  sprawozdania  są  pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

b) Przedstawienie  Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy do raportu  o stanie  Powiatu  są pytania  lub  uwagi?

Nikt  się  nie zgłosił.

c) Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum

zaufania.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Wiceprzewodniczący  Komisji  Sylwester  Kamyszek  zauważył,  że budżet  Powiatu  w ciągu

ubiegłego  roku  był  wielokrotnie  zmieniany  i dostosowywany  do zmieniających  się dochodów  i

wydatków.  Wiceprzewodniczący  dodał,  że praca  nad  zmianami  przebiegała  prawidłowo.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są  jeszcze  pytania  lub uwagi?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufania.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Andrzej

Wilkoński
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PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Jakub  Skrzypczak

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia

Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufania.

d) Przedstawienie  sprawozdania  rocznego  z wykonania  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego

za rok  2023  wraz  z informacją  o stanie  mienia  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy  do  przedmiotowego  sprawozdania  oraz  informacji  są

pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

e) Przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie

absolutorium  dla Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu  za 2023

rok.

Przewodniczący  poinformował,  że  przedmiotowy  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  został

przekazany  radnym  w wersji  elektronicznej  i zostanie  odczytany  na IV sesji Rady Powiatu

Nowotomyskiego.  Przewodniczący  zapytał,  czy są  pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

f) Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w sprawie  wyrażenia  opinii  o

sprawozdaniu  z wykonania  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2023  wraz  z informacją

o stanie  mienia  jednostki  samorządu  terytorialnego  i objaśnieniami.

Przewodniczący  poinformował,  że  przedmiotowa  opinia  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  została  przekazana  radnym  w wersji  elektronicznej  i zostanie  odczytana  na IV

sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

g) Przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o wniosku  Komisji  Rewizyjnej

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  absolutorium  dla  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu  za 2023  rok.
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Przewodniczący  poinformował,  że przedmiotowa  opinia  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  została  przekazana  radnym  w wersji  elektronicznej  i zostanie  odczytana  na IV

sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przewodniczący  zapytał,  czy są pytania?

Nikt  się  nie  zgłosił.

h) Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2023

rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2023  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Andrzej

Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘSIĘ(O)  -

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (1)

Jakub  Skrzypczak

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2023  rok.

i) Projekt  uchwały  w  sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2023  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2023  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne

ZA (6)
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Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Andrzej

Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU (O)

NIEOBECNI  (1)

Jakub  Skrzypczak

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała

-ab-solu-t-Ór-iu-m-zwylĆo-ńanj-abudże-t-u-z-a-ŹO-2-Ś-ro-N-.---  -----  -----  - -  ---- - ---  - -----

projekt  uchwały  w  sprawie

j) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Wicestarosta  o godzinie  12.14  dołączył  do obrad  Komisji.

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr I  w Zbąszyniu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

- Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Zespołu  do Spraw  Orzekania  o Niepełnosprawności.

Pani Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)
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Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

k) Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  ooinformowała.  że zmiana  w  orz«, =dmiotowej  uchwale  jest

konsekwencją  zmian  w uchwale  budżetowej  na 2024  rok.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Wiceprzewodniczący  Komisji  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  czy powyższe  zmiany  wpłyną

na stabilność  budżetu  w roku  bieżącym  i kolejnym?

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że  wprowadzone  zmiany  nie  naruszą  stabilności

budżetu.  Skarbnik  dodała,  że dzięki  zaproponowanym  zmianom  będzie  możliwość

wprowadzenia  do planu  budżetu  na 2025  rok  nowego  zadania  inwestycyjnego.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jeszcze  jakieś  pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)
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Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia

zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

l)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (sfinansowanie  deficytu).

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  treść  przedmiotowej  uchwały.

- - - -Przewodńi-cz-ą-cy  z-a-pytał, Ć-zy-d-ó p-ro-jiktu-u-ćtiwa-ły-  są py-ta-nia  ?- -  ----  - -- - --  - - -- --

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego

(sfinansowanie  deficytu).

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia

przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego  (sfinansowanie  deficytu).

m)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (spłata  zobowiązań).

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  treść  przedmiotowej  uchwały.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego

(spłata  zobowiązań).
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Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia

przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu  długoterminowego  (spłata  zobowiązań).

n) Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  nadania  Statutu  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym

Tomyślu.

Przewodniczący  poprosił  Sekretarza  Powiatu  o zabranie  głosu.

Sekretarz  Powiatu  omówiła  zmiany  zaproponowane  w  Statucie  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są  pytania?

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  zasad  powoływania  oraz  odwoływania  członków  Rady

Społecznej  przy Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  nadania  Statutu  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (6)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Andrzej

Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Sylwester  Kamyszek

BRAK  GŁOSU  (O)
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NIEOBECNI  (O)

Komisja  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  zmieniającej

uchwałę  w sprawie  nadania  Statutu  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

o) Projekt  uchwały  w sprawie  ustanowienia  przedstawiciela  Powiatu  Nowotomyskiego  w

stowarzyszeniu  Wielkopolska  Organizacja  Turystyczna.

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  przedstawiciela  Powiatu  Nowotomyskiego  w

stowarzyszeniu  Wielkopolska  Organizacja  Turystyczna.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

ustanowienia  przedstawiciela  Powiatu  Nowotomyskiego  w  stowarzyszeniu  Wielkopolska

Organizacja  Turystyczna.

p) Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do,,Stowarzyszenia  Gmin

i Powiatów  Wielkopolski".

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  przystąpienia  do ,,Stowarzyszenia  Gmin  i

Powiatów  Wielkopolski".

Wyniki  głosowania
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ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę

w  sprawie  przystąpienia  do,,Stowarzyszenia  Gmin  i Powiatów  Wielkopolski".

q) Zbiorcze  sprawozdanie  z udzielonych  ulg  w spłacie  należności  Powiatu  Nowotomyskiego  i

jego  jednostek  organizacyjnych.

Przewodniczący  poinformował,  że sprawozdanie  było  przekazane  radnym  w wersji

elektronicznej  i poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  przedmiotowe  sprawozdanie.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedstawionej  informacji  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Ad.  5. Wnioski  i opinie  Komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  wnioski  lub  opinie?

Nikt  się nie  zgłosił.

Ad.  6. Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?

Komisja  podjęła  dyskusję  na  temat  zadania  inwestycyjnego  Gminy  Kuślin  przy  ul.

Powstańców  Wielkopolskich  w Kuślinie,  które  dofinansowane  będzie  z Rządowego  Funduszu

Polski  Ład.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?

Radny  Lech Sadowski  zwrócił  uwagę  na dwa przejścia  dla pieszych  w miejscowości

Michorzewo,  które  ze względów  bezpieczeństwa  mogłyby  zostać  wyniesione  (przejście  przy  ul.

Osiedlowej  oraz  przy  ul. Powstańców  Wielkopolskich).  Radny  zasugerował  również  wzmocnienie

pobocza  drogi  powiatowej  przebiegającej  przy  ZSRCKU w Trzciance.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos?
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Nikt  się  nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Budżetowej

-i-Rozw-6j-u-G-óf-  rć-z

dam  Janelt

Przygotowała:  Patrycja  Dembniak
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